
آرمان ملی: در فصل نقل و انتقالات شاهد افزایش بی رویه 
مبالغ قرارداد بازیکنان هستیم. بدون شک شفاف سازی و 
ارائه گزارش باشگاه و مدیران آن می تواند خلا های فوتبال 

ایران را نمایان کند. 

   افزایش
لی بیشتر  با شروع فصل نقل و انتقالات فوتبال، معضل دلا
از همیشه در کانون توجهات قرار دارد، به طوری که کیومرث 
هاشمی وزیر ورزش و جوانان هم در نشستی که با مدیران 
باشگاه ها داشت، تصریح کرد که فوتبال از دلالی ضربات زیادی 
خورده و باید آن را چاره کرد. ایرنا نوشت: فدراسیون فوتبال 
هم هفته گذشته با ابلاغ آیین نامه کارگزاران فوتبال، سعی 
در قانونمند کردن فعالیت های افراد درگیر در نقل و انتقال 
بازیکنان برای کنترل فعالیت دلال ها دارد، با این حال به نظر 
می رسد با وجود تلاش متولیان فوتبال برای دور کردن فضای 
کنون کمتر به نتیجه  لی، این تلاش ها، تا نقل و انتقالات از دلا
رسیده و هر سال که می گذرد چتر دلال  ها در فوتبال گسترده تر 
می شود و فضای برای سوء استفاده بیشتر آنها از قبل فراهم 
می شود. افزایش نجومی و بدون ضابطه، قرارداد بازیکنان 
لی به  که دلا فوتبال، یکی از بزرگ ترین آسیب هایی است 
فوتبال زده است، به طوری که یکی از مدیران باشگاه ها مدعی 
شد که بازیکنی که تا سال گذشته قرارداد دو میلیاردی داشته 
است، این فصل برای تمدید قرارداد، به باشگاه پیام داده 
است که زیر ۲۰ میلیارد قراردادش را امضا نمی کند. این بازیکن 
در عرض یک سال، در حالی مطالبه 1۰برابری را از باشگاهش 
می کند که بازیکنان اسم و رسم داری که تا سال گذشته ۲۰ تا ۳۰ 
میلیارد دریافتی داشتند، برای فصل جدید با پیشنهادهای 

۵۰ تا ۶۰ میلیاردی و حتی بیشتر روبه رو هستند. 

   دلیل افزایش 
مدیرعامل پرسپولیس اعتقاد دارد قرارداد بازیکنان در پنج 
سال گذشته ۳۰ برابر شده است. البته نگاهی به قراردادهای 
لیگ هفدهم و هجدهم نشان می دهد که این ادعا در بعضی 
موارد صادق است و در سایر موضوعات به نظر می رسد 
مدیرعامل پرسپولیس کمی هم اغراق کرده باشد. 18 تیرماه 
درویش بعد از ترک جلسه در فدراسیون فوتبال گفت: دو 
جلسه بود که یکی پیرامون مجوز حرفه ای برگزار شد و سال 
به سال می بینیم که ابعاد شاخص های اف  ای سی بیشتر 
می شود. از این جهت باشگاه ها باید تمام تلاش خود را کنند 
تا مجوز بگیرند. جلسه دوم هم پیرامون سقف قرارداد بود که 
گر سالیانه به  همه اعتقاد داشتند قانون خوبی است. حتی ا
آن اضافه نشود هم قانون خوبی است چون در صورت افزایش 
تا چند سال بعد به هزار میلیارد تومان خواهد رسید. وی 
افزود: باید ببینیم آیا کیفیت فوتبال ما اینقدر پیشرفت کرده 
که قراردادها سه هزار درصد افزایش داشتند؟ طی پنج سال 
گذشته چند بازیکن جدید به تیم ملی دادیم؟ هنوز بازیکنان 
قبلی کیفیت خودشان را نشان می دهند و این نشان می دهد 

فوتبال رشد نداشته و چند برابر تورم رشد کرده است. به نظرم 
باید یک راه کارشناسی قرار بگیرد که دستمزدها کاهش پیدا 
کند. مدیرعامل پرسپولیس با اشاره به نقش باشگاه ها در این 
افزایش قیمت، عنوان کرد: البته شاید یک خرده ما مدیران 
باشگاهی مقصریم. الان چند مدیر باشگاه را دیدم که واقعا 
کار برایشان سخت است، آنها گفتند ما پارسال بازیکن دو 
میلیاردی داشتیم که برای تمدید قرارداد ۲۰ میلیارد تومان 

می خواهد. اما فوتبال ما انقدر رشد نکرده است. 

   سوءاستفاده 
 محسن گروسی، پیشکسوت تیم ملی فوتبال و باشگاه های 
کنش به افزایش  استقلال و پاس در گفت وگو با ایرنا در وا
و  نقل  فصل  در  فوتبال  بازیکنان  قراردادهای  بی سابقه 
انتقالات گفت: در فوتبال ما همه چیزمان به همه چیزمان 
می آید.  وقتی در فدراسیون فوتبال به عنوان متولی این رشته 
شاهد سوء استفاده و فساد هستیم، چطور انتظار نداشته 
باشیم که در سطح باشگاه ها شاهد چنین مسائلی نباشیم. 
وی با اشاره به شکسته شدن رای برخورد با باشگاه های 
متخلف در فصل گذشته، یادآور شد: فصل گذشته برخی 
سوی  از  قرارداد،  سقف  رعایت  عدم  به  توجه  با  تیم ها 
فدراسیون فوتبال با کسر امتیاز و جریمه روبه رو شدند اما 
غ  این حکم در ادامه تغییر کرد و امتیازها برگردانده شد. فار
از نگاه رنگی این سوال پیش می آید که چرا امتیازهایی که 
کسر شده بود، به تیم  ها برگشت. گروسی افزود: با توجه چنین 
برخوردهایی که بازدارنده نیست، معتقدم که هر باشگاهی 
بودجه بالایی داشته باشد، سقف بودجه را رد می کند و 
فقط تیم هایی که بودجه شان نمی رسد، این سقف را رعایت 

ج کردن  گر این تیم ها هم دست شان در خر می کنند. وگرنه ا
باز بود، آنها هم سقف را رعایت نمی کردند. وقتی با تیم  های 
متخلف برخورد نمی شود و در فدراسیون فوتبال بی قانونی 
اوج می گیرد، باید منتظر باشیم که هر سال که می گذرد، اوضاع 
بد و بدتر شود. گروسی در ادامه با بیان اینکه در بالا بردن 
کید کرد: معتقدم  قراردادها، بازیکنان نقش زیادی ندارند، تا
ل ها هستند  بازیکن هیچ کاره است و این ایجنت ها و دلا
که برای اینکه جیب شان پرتر شود، به صورت غیر عادی 
و غیرمنطقی، قیمت بازیکن را بالا می  برند. وقتی بازیکنی 
ل ها، خواهان ۲۰  که قرارداد ۲ میلیاردی داشته با اشاره دلا
میلیارد می شود، چرا باید باشگاهی چنین خواسته ای را 
قبول کند. چرا بازیکنی که سال گذشته قرارداد ۳۰ میلیاردی 
داشته، امسال خواهان8۰ میلیارد شده است. مگر ارزش این 
بازیکن که در یک سال چند برابر شده که بخواهند به او چنین 
گر  مبلغ نجومی را پرداخت کنند. پیشکسوت فوتبال افزود: ا
مدیران باشگاه ها با همدیگر تعامل و تفاهم داشته باشند و 
بالاتر از یک رقمی، پولی به بازیکنان پرداخت نکنند، می  شود 
افزایش بدون ضابطه قراردادها را کنترل کرد تا مانند امروز 
شاهد چنین اتفاقاتی نباشیم. با این حال وقتی نظارت از بالا 
نیست، شاهد هستیم که قراردادها از سال گذشته تا امسال 
چندین برابر می شود. وی با اشاره به اینکه تنها راه جلوگیری از 
ادامه این وضعیت برخورد قاطع است، ادامه داد: تفاوتی بین 
تیم های بزرگ و کوچک در بررسی تخلفات نباید باشد و تحت 
هر شرایطی باید با متخلفان برخورد شود و مجازاتی متناسب 
با تخلف در نظر گرفته شود. در صورت برخورد محکم، بقیه 
مدیران فوتبال هم دست شان می آید که فوتبال را با جای 

دیگر اشتباه نگیرند. 

11ورزش سال هفتم
شماره   1873

پنجشنبه 
1403 .04 .21
5    محرم     1446/    11  جولای  2024

a r m a n m e l i . i r

مهم ترین بحث نقل و انتقالات 

قرارداد های نجومی فوتبال ایران 

بلان با موافقت بنزما سرمربی  
لاتحاد می شود  ا

به نظر می رسد باشگاه الاتحاد به جمع بندی 
نهایی برای انتخاب سرمربی جدیدش رسیده 
است. پیش از این رسانه های عربستانی و اروپایی 
اعلام کرده بودند استفانو پیولی هدایت الاتحاد را 
بر عهده خواهد گرفت اما این سرمربی ایتالیایی 
در نهایت مورد موافقت بنزما قرار نگرفت. باشگاه 
عربستانی با گزینه مورد علاقه بنزما به توافق 
نهایی رسید و او کسی جز لوران بلان فرانسوی 
نیست. فابریتزیو رومانو، خبرنگار سرشناس 
ایتالیایی، هم این خبر را تایید و اعلام کرد که 
الاتحاد در حال توافق نهایی با بلان است. پیش 
از این سعودی اسپورت عربستان اعلام کرد بنزما 
به سران باشگاه الاتحاد اعلام کرده است سرمربی 
جدید این تیم باید به زبان فرانسوی مسلط باشد 

و با انتخاب بلان او به خواسته خود می رسد. 

ویژه

گفتوگو

سیروس دین محمدی پیشکسوت استقلال 
و کارشناس فوتبال کشورمان در مورد وضعیت 

باشگاه آبی پوش پایتخت صحبت کرد. 
    در مورد تمدید قرارداد جواد نکونام چه 

نظری دارید؟
 نکونام شناخت خوبی از تیم دارد و می تواند 
در فصل پیش رو بهتر از قبل عمل کند. بالاخره 
فصل جدید هم باید از یک جایی شروع شود 
و معمولاً تمرینات در روز های ابتدایی با نفرات 
کمتری برگزار می شود تا قرارداد ها با بازیکنان 
فصل قبل تمدید و بازیکنان جدید هم جذب 
شوند. بازیکنانی که هنوز تمدید نکرده اند به 
صورت اختصاصی تمرین می کنند تا از تیم جا 
نمانند و این موضوع درباره بازیکنان جدید هم 

وجود دارد. 
    برخلاف فصل گذشته که جواد نکونام 
زیاد مصاحبه می کرد در این فصل سکوت 

اختیار کرده است!
 نکونام از فصل قبل تجربه کسب کرده و تجربه 
گر با تمرکز کامل روی  فصل قبل به او گفته که ا
تیمت باشی، روی اعصاب خود مسلط خواهی 
بود. او با آرامش بیشتری تیم را هدایت می کند و 
در این شرایط استقلال به مراتب بهتر آماده لیگ 
برتر می شود. تیم بزرگ باید با آرامش و بدون هر 

گونه حاشیه ای فصل جدید را شروع کند. 
شدن  اضافه  احتمال  می شود  گفته     
دستیار خارجی به کادرفنی نکونام وجود دارد!

باید  نمی شود  قهرمان  تیم  وقتی  طبیعتاً 
یکسری تغییرات داشته باشد. مطمئناً این 
تغییرات ابتدا باید در کادرفنی باشد و آن را تقویت 
کرد تا تیم از لحاظ فنی قوی تر شود. مسلماً 
بازیکنان هم بهتر آماده می شود و استفاده 
بهتری از توانایی هر مهره تیم خواهد شد تا در 
مقاطعی از فصل که بازی ها سخت تر می شود، 

تیم آماده تر باشد. 
   در مورد درخواست ارقام نجومی برخی 
بازیکنان برای تمدید قرارداد چه نظری دارید؟

 در ایران شاید بازیکنان ستاره داشته باشند به 
استقلال بیایند ولی مثل قدیم نیست که تمامی 
بازیکنان علاقه داشته باشند حتماً به استقلال و 
پرسپولیس بیایند تا مطرح شوند، عصر ارتباطات 
است و بازیکنان در هر تیمی خوب باشند دیده 
می شوند. لژیونر ها هم طبیعی است برای بازی 
به ایران نمی آیند تا وقتی پیشنهاد خارجی دارند. 
امیدوارم بازیکنانی به استقلال بیایند که دوست 

دارند در این تیم بازی کنند. 
گر هلدینگ خلیج فارس بتواند تیم     ا
مدنظر جواد نکونام را ببندد، باید از سرمربی 

استقلال انتظار قهرمانی داشت؟
 وقتی بازیکنانی جذب شدند صددرصد با 
نکونام هماهنگ است و غیر از این بود بازیکنی 
گر بازیکنان  جذب یا قراردادی تمدید نمی شد. ا
مدنظر نکونام جذب شوند باید به قهرمانی هم 
فکر کرد و مسئولیت فنی تیم با سرمربی است. او 

باید به وعده ای که داده عمل کند. 

دین محمدی: 
گر بازیکنان مدنظر  ا

نکونام جذب شوند باید 
به قهرمانی هم فکر کرد

 سنگ تمام استفن کری  
برای لبران جیمز 

ایسنا: ترکیب رویایی استفن کری و لبران 
جیمز در یک تیم، جزو آرزوهای بزرگ اهالی 
بسکتبال بود که قرار است برای اولین بار در 
کری  المپیک ۲۰۲۴ پاریس شاهدش باشند. 
و جیمز با تیم ملی آمریکا در المپیک پاریس 
حضور خواهند داشت. استفن کری در آخرین 
صحبت هایش به تمجید از لبران جیمز پرداخت 
و درباره همبازی شدن با او گفت: هم تیمی شدن 
من و لبران جیمز فراتر از واقعیت است. اینکه 
با او همبازی شوم افتخار بزرگی است. شما با او 
می توانید جنگندگی زیادی را در دفاع و حمله 
تجربه کنید. او ادامه داد: دیدن او، تمرین ها 
نحوه  موفقیت،  برای  زیادش  تلاش های  و 
تمریناتش و حتی صحبت کردنش در تمرینات 
کنون تجربه شان را نداشتم  اتفاقی است که تا
و برایم ارزشمند است. همه ما می دانیم که او 
چه کارهایی می تواند انجام دهد. اسطوره تیم 
گلدن استیت در ادامه تمجیدش از لبران جیمز 
کید کرد: همبازی شدن ما اتفاقی باورنکردنی  تا
است و بی صبرانه منتظرم ببینم چگونه یکدیگر 
را در مسابقات تکمیل می کنیم. ما می توانیم با 

همکاری هم به تیم ملی آمریکا کمک کنیم. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: روز سه شنبه گذشته نهادهای نظارتی به دنبال برخی 
گزارش های واصل شده، در هیات فوتبال استان خوزستان حضور 
یافتند. این افراد پس از چند ساعت حضور در هیات فوتبال برخی 
گاه به تسنیم گفت که  اسناد و مدارک را ضبط کردند. یک منبع آ
برخی ابهامات باعث باز شدن پای نهادهای نظارتی به هیات 
فوتبال خوزستان شده است. عبدالکاظم طالقانی، رئیس هیات 
استان خوزستان در این باره به تسنیم گفت: دستگاه های نظارتی 
هر زمانی می توانند طبق قانون حضور داشته باشند و کارشان را 
انجام دهند. شاید سؤال یا موردی را پیگیری می کردند. اطلاعی از 
حضور نهادهای امنیتی ندارم و در تهران هستم. وی در مورد بحث 
مفقود شدن خودروی سانتافه در هیات فوتبال و برخی مسائل 
کی )داور فوتبال( چنین  مالی تصریح کرد: شخصی به نام عباس را
موضوعاتی را از قبل مطرح کرده بود و سپس در مصاحبه ای گفت 
اشتباه کرده است. این پرونده به دادگاه ارجاع داده شده بود ولی 
مشخص شد چنین چیزی نبوده و سندی برای مفقودی خودرو 
کی  وجود ندارد. هیات فوتبال بخش خصوصی است و باید شا
کی چون سمتی ندارد و جزو کسانی  خصوصی داشته باشد. را
نیست که بخواهد شکایت خصوصی از هیات فوتبال کند. رئیس 
هیات فوتبال استان خوزستان و عضو هیات رئیسه سازمان لیگ 
در خصوص اینکه شایعه شده بود قصد داشتند او را بازداشت 
کنند، گفت: اینها اراجیفی است که می گویند. بنده در حال حاضر 
در تهران هستم و هر کسی بخواهد بازداشت یا احضار شود، هر 
جایی می توانند این کار را کنند. طالقانی در پاسخ به این سؤال که 
دلیل حضور نهادهای نظارتی در هیات فوتبال چه چیزی بوده 
گر ورود کنند  است، گفت: من اطلاعی ندارم ولی باز هم می گویم ا

موظف به همکاری هستیم. 

بیــنالمــلل
   باشگاه رئال مادرید به طور رسمی زمان برگزاری مراسم 
معارفه خرید جدیدش را اعلام کرد. باشگاه رئال مادرید بعدازظهر 
کرد مراسم معرفی  دیروز )چهارشنبه( به طور رسمی اعلام 
( ساعت 1۲: ۰۰ به  کیلیان امباپه روز سه شنبه 1۶ جولای )۲۶ تیر
گو برنابئو  وقت محلی )1۳: ۳۰ به وقت تهران( در ورزشگاه سانتیا
انجام خواهد شد. امباپه که پیش از این پیوستنش به رئال 
مادرید با امضای قراردادی پنج ساله رسمی شده بود، پس از 
مراسم معارفه اش، به همراه فلورنتینو پرس رئیس باشگاه رئال 
مادرید در کنفرانس خبری حضور پیدا خواهد کرد تا پاسخگوی 
پرسش خبرنگاران باشد. این ستاره فرانسوی که پیش از این 
در تابستان  های ۲۰۲۲ و ۲۰۲۳ به ترتیب پیشنهادهای رئال 
مادرید به ارزش ۲۰۰ میلیون یورو و 1۲۰ میلیون یورو را رد کرده بود، 
گفته می شود در این تیم دستمزد 1۵ میلیون یورویی در سال 

کرد و 8۰ درصد از  دریافت خواهد 
درآمد حاصل از حق تصویرش هم 
به وی تعلق خواهد گرفت. امباپه 
که در هفت سال اخیر در ۳۰8 بازی 

برای پاری سن ژرمن به میدان 
رفت و در کنار به ثمر رساندن 
گل هم  گل، 1۰8 پاس   ۲۵۶
ساخت، بهترین گلزن تاریخ 
این باشگاه فرانسوی به شمار 
می رود و به حالا به عنوان 

جمع  به  آزاد  بازیکن 
گردان کارلو آنچلوتی  شا

خواهد پیوست. 

مرادی: هیچ اطلاعاتی مبنی بر فساد هیچ داوری به ما اعلام نشده است
دانیال مرادی، رئیس دپارتمان داوری 
فدراسیون فوتبال در نشست خبری خود 
اظهار داشت: ارتقای داوری فوتبال با مهدی 
تاج و ارتباطات و کرسی های بین المللی وی 
گرفت. سعی ما بر این  بهتر شکل خواهد 
است که تا حد ممکن بازی های لیگ برتر به 
جهت شائبه های داوری هم زمان نباشد. 
رئیس دپارتمان داوری فدراسیون فوتبال 
گفت: مشکل چیدمان داوری در فوتبال ما 
همواره وجود داشته است. خدا را شکر از 
زمانی که تعامل میان کمیته و دپارتمان به 
وجود آمد در این زمینه مشکلی نداشتیم. 
تعداد داوران لیگ برتر فوتبال ما ۹۲ نفر است و 
یکی از چالش های مهم ما در هر سال انتخاب 

داوران بین المللی و معارفه آن ها به مراجع 
بالادستی در فوتبال است. مرادی تصریح 
ح و برنامه توسعه داوری در سال  کرد: طر
گی های اقلیمی  1۴۰۳ به وسعت که شامل ویژ
و جمعیت و تنوع که شامل زبانی، فرهنگی، 
مذهبی، فوتبال خیزی و پیشینه آن استان 
است، پیگیری می شود. کشور را به هشت 
سر  منطقه  هر  و  کرده ایم  تقسیم  منطقه 
استعداد ملی دارد و ان شاا... می توانیم یک 
جوانگرایی عظیم از داوران بادانش و خبره 
در کشور داشته باشیم و همت ۳۲ استان 
ورزشی را می طلبد. وی افزود: با تمام احترامی 
که برای کارشناسان عزیز داوری تلویزیون 
ک کار ما برای ارزیابی  قائل هستم، اما ملا

اشتباهات داوری، کارگروه تحلیل هفتگی 
داوری است و برنامه های صداوسیما وظیفه 
تشخیص امورات داوری را ندارند. لازم است 
در این زمینه بیش تر فعالیت کنیم و خودمان 
در قالب تحلیل داوری مسابقات به صورت 
ویدئویی از طرف فدراسیون وارد شویم و 
جنبه رسمی بگیرد. رئیس دپارتمان داوری 
در  فسادی  گر  ا گفت:  فوتبال  فدراسیون 
فوتبال وجود داشته باید تلاش کنیم لکه ها 
ک تلاش  ک کنیم و در راستای فوتبال پا را پا
کنیم و خالص سازی را از اول کارمان شروع 
کردیم. در رابطه با هیچ داوری به صورت 
مستقیم هیچ اطلاعاتی مبنی بر فساد نداریم 
گر به ما اعلام شود شخصی تخلف کرده  و ا

به جد با آن برخورد خواهیم کرد، اما مجدداً 
از سوی نهاد های  کنون  تا کید می کنم  تأ
قضائی اسمی به ما اعلام رسمی نشده است. 
مرادی در ادامه بیان کرد: سیستم کمک داور 
ویدئویی اشتباهات داوری را کم تر می کند، اما 
صفر نمی کند، زیرا داوران ما انسان هستند و 
هوش مصنوعی نیستند و احتمال درصدی 
خطا وجود دارد. سیستم های تلفنی داوران 
VAR قطعاً برای جلوگیری از فساد رصد 
کمیته  خواهد شد. به هیچ وجه اعضای 
داوران و فدراسیون فوتبال حق اظهار نظر 
و کارشناسی داوری در صداوسیما را ندارند و 
این موضوعی که گفتم کلی است و برای همه 

است و قصد اشاره به نام افراد ندارم! 

مهدی ترابی بعد از چند سال حضور در پرسپولیس سرانجام 
تصمیم به جدایی گرفت. او در این سال ها جزو بازیکنان موثر 
پرسپولیس بود و شاید خیلی ها تصور نمی کردند این تیم را 
ترک کند ولی ترابی قصد دارد یک چالش جدید را تجربه کند. او 
کید می کند که یک روز به پرسپولیس بازخواهد گشت.  البته تأ

گفت وگوی تسنیم با ترابی را می خوانید. 
    چه عاملی باعث شد از پرسپولیس جدا شوی؟

هیچ عامل خاصی وجود نداشت جز اینکه به لحاظ 
کتیکی و روحی نیاز داشتم که با دیدگاه ماندن در  تا

بهترین فرم فوتبالم، به صلاحدید کارشناسان دلسوزی 
که وجود دارند و ابعاد ورزشی و شخصیتی من را آنالیز 

می کنند، برای مدتی تغییر تیم بدهم. 
   جدایی از پرسپولیس ریسک بزرگی نبود؟

به هیچ وجه قبول ندارم که ریسک کردم. ریسک زمانی 
است که تغییر بنیادی در تصمیم یک فرد صورت بگیرد، در 

حالی که هر جای دنیا باشم یک پرسپولیسی هستم و در قلبم 
و دلم هیچ تغییری ایجاد نشده است. نه تنها تغییر بنیادی، 

حتی تغییر ظاهری هم در پرسپولیسی بودن 
مهدی ترابی ایجاد نشده و از هواداران هم 
می خواهم که این را بپذیرند. به آنها قول 

می دهم که عدم حضورم در پرسپولیس 
فقط یک غیبت باشد که در بحث فنی ضرورت 

داشته و امیدوارم اتفاقات خوبی رخ دهد. الان هم 
کتور را بر تن کنم و قطعاً برای موفقیت  قرار است پیراهن ترا

این تیم می جنگم و تا آخرین توانم تلاش می کنم. 
    خیلی ها می گویند 3 ماه پیش و زمانی که به مراسم ختم 

کتور رفتی، حضورت در این تیم  همسر مالک باشگاه ترا
قطعی شده بود... 

جسارت و بی ادبی نباشد، ولی خیلی ها، خیلی چیزها 
می گویند. خیلی از بزرگان در همین زمانی که اشاره کردید، به 
ختم پدر بزرگ من آمدند، یعنی چون به این مراسم آمدند و 
تسلیت گفتند قصد دارند به تیمی بیایند که ممکن است یک 
روزی مربی آن تیم باشم؟! این موضوع به هیچ وجه درست 
نیست و فقط شیطنت برخی همکاران دوست 
داشتنی شما است که گاهی اوقات شغل 
گاه  شریف خبرنگاری را با شغل شریف ترِ کارآ
بودن قاطی می کنند. اینکه می گویند از سه 
کتور قطعی شده بود به  ماه حضورم در ترا

هیچ وجه صحت ندارد. 
وجود  با  معتقدند  خیلی ها   

کتور داشتی، باید در پرسپولیس  پیشنهاد مالی خوبی که از ترا
می ماندی. 

این حرف قبل از اینکه توهین به من باشد توهین به هواداران 
است. کوچک ترین عضو هوادار پرسپولیس تیمش را با بزرگ ترین 
خواسته ها عوض نمی کند آن وقت بازیکن ممکن است عوض 
کتور رفتم، واقعاً  کند؟ کسی نمی تواند بگوید من برای پول به ترا
پول مقابل عشق به پرسپولیس بی معنی است و من واقعاً بر 
اساس تشخیص کارشناس هایی که قبول شان دارم و دلسوز 
پرسپولیس هم هستند تصمیم گرفتم مدتی از خانه خودم 
فاصله بگیرد. هرکسی که بخواهد در ذهنش حتی به من برچسب 
بی وفایی به پرسپولیس را بزند، نه تنها من، بلکه هواداران هم 

حلالش نمی کنند. 
که بیرانوند تو را برای جدایی از      این درست است 

کتور تحریک کرد؟ پرسپولیس و پیوستن به ترا
خیر، شایعه است. 

   فکر می کنی یک روز به پرسپولیس برگردی؟
ان شاءا...؛ یک روز به پرسپولیس برمی گردم. 

کتور و کار کردن با این     در مورد حضور اسکوچیچ در ترا
مربی چه صحبتی داری؟

بازیکن می تواند قبل از پیوستن به یک تیم تصمیم بگیرد که 
تحت فرمان سرمربی باشد و با او کار کند یا نه. وقتی رفتن به یک 
تیم را پذیرفت دیگر حق ندارد از خواسته سرمربی طفره برود. 
رفتار حرفه ای این را نمی پذیرد و من هم از این قاعده مستثنی 
نیستم. با قدرت زیر نظر اسکوچیچ بازی خواهم کرد. باشگاه 
کتور تصمیم گرفت تا این مربی را بیاورد و همه ما در کنار هم  ترا

برای موفقیت این تیم بزرگ تلاش خواهیم کرد.

بازار آشفته نقل و انتقالات ایران 

بازار نقل و انتقالات در فوتبال ایران هر روز آشفته تر از قبل 
می شود و پول هایی که در این روز ها رد و بدل می شود، با کیفیت 
فنی بازیکنان هم خوانی ندارد. هرچند در مقایسه با نقل و 
انتقالات در کشور های حاشیه خلیج فارس یا اروپا، این رقم ها یک 
صدم پول آنها هم نمی شود اما باید گفت کیفیت فنی بازیکنان ما 
با آنها قابل مقایسه نیست. آن وقت در چنین فضای فوتبالی همه 
از امیر قلعه نویی انتظار دارند در تیم ملی تغییر نسل و جوانگرایی 
داشته باشند! باید شرایط فنی بازیکنان باید به قلعه نویی حق 
که بازیکن جوان  داد تیمش شرایط جوانگرایی نشده باشد، چرا
کیفیت به اندازه کافی نداریم که بخواهیم از آنها در تیم ملی  و با
استفاده کنیم. در گذشته اینطور نبود که مدیران ناز فوتبالیست ها 
را بکشند و بازیکنان هم در پایان هر فصل برای ادامه همکاری با 
باشگاه های شان دبه در بیاورند اما در سال های اخیر این مساله 
بار ها در باشگاه های مختلف رخ می دهد و هر سال هم بدتر از 
سال قبل می شود. مگر آن زمانی که امثال عابدزاده، کریم باقری، 
مهدی مهدوی کیا و... از پرسپولیس جدا شدند، ستاره های 
دیگر رو نشدند؟ تیمی که امثال عابدزاده را از دست داده، نباید 
نگران رفتن بیرانوند باشد! مدیران پرسپولیس باید خیلی زود 
نفراتی را جایگزین جدا شده ها کنند. من اطمینان دارم نفرات 
جایگزین می توانند جای خالی جدا شده ها را به خوبی پر کنند. 
رفتن و جدایی چند بازیکن بهانه خوبی برای قهرمان نشدن 
پرسپولیس در فصل جدید نیست. مگر در فصل قبل برای چند 
بازی بیرانوند مصدوم نبود و همه نگران جای خالی او نبودند، اما 
دیدید دروازه بان جوانی مثل رفیعی توانست جای خالی بیرانوند 
کید می کنم تیمی که امثال عابدزاده را از دست  را پر کنند. باز هم تا
داده نباید نگران جدایی بیرانوند باشد! در مورد حضور خوان 
کارلوس گاریدو به عنوان سرمربی جدید پرسپولیس باید بگویم 
من شناخت خاصی از او ندارم. به هرحال بالاخره روی جذب این 
مربی مطالعات و بررسی هایی صورت گرفته است و نمی توان از حالا 
در مورد این مربی پیش داوری کرد. در هر صورت برای او آرزوی 
موفقیت دارم و امیدوارم در حضور کادرفنی جدید پرسپولیس 
بتواند روند خوب چند سال اخیرش را تداوم ببخشد. حضور 
مربیانی مانند سیدجلال در پرسپولیس مهم و ضروری است. 
امثال حسینی می توانند با کسب تجربه خود را برای سرمربیگری 
در پرسپولیس آماده کنند. این نفرات عرق و تعصب و علاقه خود 
را در دوران بازی شان در پرسپولیس نشان داده اند و می توانند در 
مربیگری هم برای این تیم موفق عمل کرده و در سال های آینده 

حتی سرمربی شوند. 

ابراهیمی ناصر
کارشناسفوتبال

کتور نرفتم ترابی: بی وفا نیستم؛ برای پول به ترا


